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                                                                                                           Kożuchów, 04.02.2019 r. 
 
Nasz znak: OR.0003.5.2019.MR 
 
                                                                                                      Pan/ Pani  

                                                                                                      ............................................... 

                                                                                                      ............................................... 

 
 

sprawa: interpelacje radnych Rady Miejskiej w Kożuchowie. 

 

Informuję, że na sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie w dniu 31 stycznia 2019 roku, zgłoszono 

następujące interpelacje: 

 

Drzewiecki Ireneusz – wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

Cyt.: 

1. „W związku z pojawiającymi się zapytaniami mieszkańców Gminy odnośnie zmiany ustawy 

o przekształceniu prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe 

w prawo własności tych gruntów, składam zapytanie, czy przewiduje się wprowadzenie bonifikaty przy 

płatności za to przekształcenie? 

Z dniem 1 stycznia 2019r. z mocy ustawy nastąpiło odpłatne przekształcenie we własność 

gruntów na rzecz właścicieli domów jednorodzinnych i samodzielnych lokali położonych w budynkach 

wielorodzinnych wraz z budynkami gospodarczymi, garażami i innymi obiektami budowlanymi 

i urządzeniami budowlanymi umożliwiającymi prawidłowe i racjonalne korzystanie z budynków 

mieszkalnych. Takie przekształcenie będzie odpłatne. Osoby, które staną się z mocy prawa 

właścicielami gruntów, będą zobowiązane do uiszczenia należności za nabycie prawa własności 

w formie corocznej opłaty przez 20 lat. Wysokość opłaty rocznej za przekształcenie będzie odpowiadała 

wysokości opłaty rocznej za użytkowanie wieczyste, obowiązującej w dniu przekształcenia. Dzięki 

ustawie możliwe będzie wniesienie opłaty jednorazowo. Na gruntach Skarbu Państwa będzie 

obowiązywać wysokość bonifikaty określona przez ustawę. Dla tych, którzy postanowią zapłacić całą 

20-letnią sumę jednorazowo w pierwszym roku, bonifikata będzie wynosiła 60 proc., a w kolejnych 

latach będzie obniżana o 10 proc.  

Bonifikata może być także udzielana przy przekształceniu użytkowania wieczystego we 

własność również na gruntach samorządowych. Stąd też pytanie jak na wstępie.”. 
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Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

2. „Proszę o informację, jak ostatecznie została uregulowana sprawa przebiegu dróg i modernizacji 

ul. Nowosolnej, poprzez budowę ronda na skrzyżowaniu ze zjazdami w ul. Zygmuntowską i ul. Zieloną. 

Czy jest już ostateczna decyzja w tej sprawie?”. 

  

3. „W związku z planowanymi wyborami sołeckimi, proszę o umieszczenie na stronie internetowej 

urzędu harmonogramu zebrań sołeckich.”. 

  

4. „Proszę o informacje o stanie mienia komunalnego na terenie obszarów wiejskich, jak jest 

zarządzane przez każde z sołectw w gminie Kożuchów.”. 

 

Pikulski Adrian - radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

5. „Wniosek o podwyżkę diet sołtysów po najbliższych wyborach sołeckich.”. 

 

6. „Proszę o zakup i montaż urządzeń do pomiarów i monitoringu jakości powietrza na terenie gminy 

Kożuchów.”. 

 

7. „Proszę o przeprowadzenie przeglądu gwarancyjnego dróg gruntowych, które były remontowane 

końcem 2017 roku. Proszę o możliwość uczestniczenia mojej osoby w takim przeglądzie na drogach 

w Mirocinach.”. 

 

8. „Proszę o zajęcie się tematem budynku i podjęcie odpowiednich działań (budynek od strony zaplecza 

Banku spółdzielczego w Kożuchowie), którego to stan wizualny jest naprawdę zły i stanowi realne 

zagrożenie dla ludzi.”. 

 

  Przewodnicząca Rady Miejskiej 

           Halina Perdian 


